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Formål 
At samle erfaringer med etablering af supercykelstier udenfor Hovedstadsområdet, hvor økonomi, plads og 
trafikmængde ikke retfærdiggør ekstra brede stier eller andre dyre tiltag, men hvor alternative tiltag og gode 
ideer kan deles med andre. Formalet er også lægge op til, at der udarbejdes en erfaringsopsamling i forhold 
til Vejreglernes Håndbog for Supercykelstier. 
 
 
Fremgangsmåde 
Som indlæg på round-robin fremlægges forskellige tiltag fra supercykelstier med gennemgang af fordele og 
ulemper for kommune og/eller cyklister ved de enkelte tiltag samt økonomi hvor muligt.  
Der tages udgangspunkt i, at de forskellige kommuner også har forskellige udgangspunkter i forhold til 
ruteudstrækning, antallet af forventede cyklister og hvordan kravene/ønskerne til en supercykelsti kan være 
forskellige.  
 
 
Vigtigste resultat 
Der er ikke fremkommet særlige resultater i forbindelse med projektering af diverse supercykelstier.  
Det vigtigste resultat af oplægget er en dialog om, hvilke erfaringer, man har gjort sig med supercykelstier, 
og om de virker efter hensigten. Gerne viderebearbejdet i en evaluering af supercykelstier generelt. 
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